
Van:  
Verzonden: donderdag 20 maart 2025 8:23 
Aan: Gemeente-SMG <gemeente@sint-michielsgestel.nl>; SMG-Griffie <Griffie@sint-
michielsgestel.nl>; SMG-BESTUURSSECRETARIAAT <Bestuurssecretariaat@Sint-Michielsgestel.nl> 
Onderwerp: Zienswijze AZC Berlicum 
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Ik deel hierbij graag mijn zienswijze v.w.b. het AZC in Berlicum. 
Ik verzoek u dit met het B&W en gemeenteraad te delen en te bespreken. 
Ik verzoek u deze vragen zorgvuldig en binnen 5 werkdagen te beantwoorden. 
   
Dit is geen spreiding! 
Waarom gaat de gemeente verder met de uitvoering van de Spreidingswet, terwijl er een voornemen 
is om de Spreidingswet in te trekken? 
Waarom plaatst de gemeente 300 asielzoekers in Berlicum met slechts 8385 inwoners? Dit is 3,6%, 
terwijl het landelijk gemiddelde per inwoner slechts op 0,4% ligt. Voor de wijk Westerbroek, met 
2355 inwoners, betekent dit zelfs 13%. 
Waarom 300 asielzoekers neerzetten in het centrum van Berlicum, terwijl spreiden over de 
verschillende dorpen in St.Michielsgestel minder sociale en veiligheidsimpact heeft? 
Om dit in perspectief te plaatsen, wat is de prestatiedrang van de gemeente, als het aantal 
asielzoekers hiermee even veel is als de steden Eindhoven, Breda en ’s-Hertogenbosch? 
  
Communicatie 
Waarom is alles tot nu toe achter de schermen besproken en is de gemeente niet transparant 
geweest richting de directe omwonenden? Het perceel is slechts op 150 meter afstand van mijn huis! 
  
Garanties 
Welke garanties zijn er voor de gegeven maximale 10 jaar opvang? M.a.w. hoe zorgt de gemeente er 
voor dat dit niet alsnog verlengd gaat worden? 
Welke garanties zijn er voor de gegeven maximaal 300 asielzoekers? M.a.w. hoe zorgt de gemeente 
er voor dat dit niet alsnog verhoogd zal worden? 
Welke garanties zijn er voor de mix van mannen, vrouwen en gezinnen, statushouders en geen-
statushouders? M.a.w. hoe zorgt de gemeente er voor dat er niet uiteindelijk enkel mannen en geen-
statushouders komen? 
  
Compensatie 
Hoe gaat de gemeente de omwonenden compenseren voor het waardeverlies van de woningen? 
Gemiddeld 9%, volgens Rijksuniversiteit Groningen. 
En wanneer krijg ik antwoord op mijn reeds ingediende bezwaar op de hoogte van de WOZ? 
Hoe gaat de gemeente de omwonenden helpen als woningen langer te koop blijven staan? 
Gemeente Beuningen koopt de woningen als het na een jaar nog niet verkocht is. 
Hoe gaat de gemeente de omwonenden compenseren voor extra veiligheidsmaatregelen? Gemeente 
Dordrecht vergoed 1000 euro voor beveiliging omwonenden. 
  
Veiligheid 
Hoe gaat de gemeente de overvloed aan incidenten voorkomen, zoals bij AZC Budel/Maarheeze? 
Hoe gaat de gemeente de veiligheid waarborgen als onze kinderen in het AA-dal spelen? 
Hoe gaat de gemeente de veiligheid waarborgen als onze kinderen op de fiets naar school langs het 
ACZ moeten om de verbinding naar de Bossche scholen te bereiken? 
Hoe gaat de gemeente mijn veiligheid waarborgen als ik in het donker van de ochtend en avond 
sport langs het AA-dal? 



Hoe gaat de gemeente incidenten “voorkomen i.p.v. genezen” via het beloofde telefoonnummer dat 
24/7 bereikbaar zal zijn? Dit zal qua handelen altijd te laat zijn. 
Hoe gaat de gemeente de Runweg en fietspad Westerbroek beveiligen, aangezien dit de directe 
route is van het AZC naar het centrum van Berlicum? 
Hoe gaat de gemeente waarborgen dat speeltuinen, zoals Dorpsveld, voor de kinderen een 
aangename speelplek blijven? 
  

Handhaving en toezicht 

Er is veel aandacht voor de veiligheid en bewaking van de asielzoekers, maar wanneer 

gaat de gemeente zich verdiepen in de behoeften van de eigen inwoners? 

Hoe kan de gemeente garanderen dat er voldoende politiecapaciteit is, terwijl er toch 

al een algemeen tekort is aan toezicht en handhaving? 
 
Bestemmingsplan 
Het gekozen perceel heeft een agrarische bestemming. Eerdere wensen om woningen te bouwen, 
om zo de jeugd een mogelijkheid te bieden om in de dorpskern te blijven wonen, zijn geblokkeerd. 
Waarom dan nu wel bouwen voor asielzoekers? 
Er was sprake van drie gekozen locaties. Wat zijn de andere twee locaties, en waarom zijn die ineens 
niet meer geschikt? 
Hoe gaat de gemeente de toegangsroute naar Berlicum veilig en bereikbaar houden, gezien de 
huidige infrastructuur en de toekomstige bewegingen? 
  
Omgevingsvisie 
Hoe past een AZC in de omgevingsvisie van de gemeente, waarbij behoud van een dorps karakter en 
groene omgeving? 
Hoe denkt de gemeente dat er een aangenaam leven blijft bestaan, zoals dat nu het geval is, als er 
300 asielzoekers in de wijk Westerbroek worden geplaatst t.o.v. 2355 inwoners van deze wijk? Met 
13% heeft dat een significante impact. 
  
Gebiedsvisie 
Hoe denkt de gemeente de toegang tot Berlicum nog als een herkenbare, groene entree te kunnen 
zien? 
Hoe gaat de gemeente voorkomen dat bebouwing op de beoogde plek afbreuk doet aan 
waterregulering, afbreuk aan flora en fauna, en aantasting van het aanzicht van Berlicum? 
  
Omgevingseffect (OER) 
Hoe gaat de gemeente voorkomen dat de door bebouwing verminderde waterinflitratie er 
wateroverlast en overstromingen gaan ontstaan in de nabije omgeving? 
Hoe gaat de gemeente de verkeerscapaciteit en parkeermogelijkheden dusdanig organiseren, dat er 
geen onveilige situaties gaan ontstaan voor omwonenden en met name schoolgaande kinderen? 
  
Agrarische bouwvlakken (VAB) 
Waarom wordt er gekozen voor de komst van het AZC op deze locatie, terwijl dit recht tegen het 
gemeentelijke beleid in gaat van December 2024 jl., v.w.b. het voorkomen van verdere verstening 
van het buitengebied? 
Waarom wordt er gekozen voor een grootschalig AZC op deze locatie, terwijl dit recht tegen het 
gemeentelijke beleid in gaat van December 2024 j.l., v.w.b. het doel kleinschalig te blijven? 
Waarom wordt er gekozen voor een AZC op deze locatie, terwijl dit in tegenstelling is tot het 
gemeentelijke beleid om de beeklandschappen niet verder te bebouwen? 
  
Wet Natuurbescherming 



Hoe denkt de gemeente de natuur in het AA-dal te beschermen voor water-, licht- en geluidsoverlast 
en verandering van landschap, wat alles impact heeft op de voedselgebieden van beschermde 
diersoorten? 
 
Hoogachtend, 


